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14 miljoen euro extra voor investeringen op
bedrijven
nieuws

Vlaanderen zal extra budgettaire inspanningen leveren om de landbouwsector op korte
termijn te helpen en ruimte te geven om zich structureel aan te passen aan de gestegen
productiekosten. Zo wordt er 14 miljoen euro extra vrijgemaakt voor het Vlaams
Landbouwinvesteringsfonds. Dat heeft Vlaams minister-president Kris Peeters gezegd na
een ontmoeting met een delegatie van Vlaamse landbouworganisaties. Die reageerden
alvast positief. "Dit is een belangrijk signaal", luidde het unaniem.
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Vlaanderen zal extra budgettaire inspanningen leveren om de landbouwsector op korte termijn te
helpen en ruimte te geven om zich structureel aan te passen aan de gestegen productiekosten. Zo
wordt er 14 miljoen euro extra vrijgemaakt voor het VLIF ter ondersteuning van investeringen op
land- en tuinbouwbedrijven. Dat heeft Vlaams minister-president Kris Peeters (CD&V) woensdag
gezegd na een ontmoeting met een delegatie van Vlaamse landbouworganisaties. Die reageerden
alvast positief. "Dit is een belangrijk signaal", luidde het unaniem.
De extra financiering voor 2008 wordt gebruikt voor investeringen op het vlak van energiebesparing
op land- en tuinbouwbedrijven. Bovendien wordt onderzocht in welke mate de regelgeving van het
VLIF kan worden bijgestuurd om beter in te spelen op de noden in de veehouderij. Vlaanderen
maakt ook 150.000 euro extra vrij voor promotiecampagnes. Bedoeling is dat VLAM producten 'van
bij ons' extra in de kijker zet. "Het is belangrijk om de consument te overtuigen om een kwalitatief
hoogstaand product van hier te kopen", zegt Peeters.
Eerder raakte reeds bekend dat Vlaanderen voortaan jaarlijks twee miljoen euro vrijmaakt voor
investeringen in praktijk- en proefcentra. Tot slot is er nog een eenmalig bedrag van 450.000 euro
voor de versterking van het onderzoek binnen het Instituut voor Landbouw- en Visserijonderzoek.
Peeters, die erg tevreden was over de manier waarop de Vlaamse landbouwers woensdag actie
voerden, heeft ook de problematiek over de fiscaliteit op premies aangekaart tijdens het gesprek met
de boerenorganisaties. Het moet volgens Peeters zo snel mogelijk worden rechtgezet dat op federaal
niveau belastingen worden geheven op premies die de boeren vanuit Vlaanderen krijgen.
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De Vlaamse landbouworganisaties toonden zich na afloop van het onderhoud tevreden met de extra
financiële inspanningen die Vlaanderen levert. "Het geld dat Vlaanderen vrijmaakt, bewijst dat niet
alleen wij geloven in de toekomst van de Vlaamse land- en tuinbouw", zegt voorzitter van de
Boerenbond Piet Vanthemsche. Hij benadrukt ook dat verdere investeringen in onderzoek
oplossingen voor de sector zal aanbrengen. Ook het ABS reageert positief op de Vlaamse
maatregelen. "Ik denk dat het geld soelaas kan bieden", zegt voorzitter Camiel Adriaens. "Dit is een
ernstige aanzet, die we appreciëren. Nu kunnen we verder onderhandelenen en als het positief
uitdraait, moeten we geen verdere acties meer ondernemen". Eerder dreigde hij nog met blokkades
van Belgische luchthavens en havens.(MP)
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